
Referat fra B-møde 2. juli 2009  
  
Tilstede: Claus, Troels, Flemming, Buster, Susanne, Lars 
  
Atletikstadion: Bestyrelsen ønsker og vil kæmpe for at atletikstadion bevares som et internationalt 
godkendt stadion. En ”Østerbro-løsning” er uacceptabel.  

Enkeltmedlemmer af bestyrelsen må ikke udadtil give udtryk for løsningsmodeller der ikke først er 
vedtaget i bestyrelsen. Kun bestyrelsen skal træffe beslutninger og forhandle/proklamere om dette 
vigtige emne. 
  
Bankospil: Her regnes med et nul-resultat for 2009. Huslejen i centret er for en tid nedsat af udlejer, 
pga. færre foreninger til at betale lejen. 

  
Indendørshal: Troels undersøger evt. muligheder for løsninger der kan gøre at hallen kan blive en 

realitet. Pt. mangler max. 10-20 millioner i budgettet. 
  
Trænersituation ungdom/senior: Kim Petersen har fået heltidjob i Kolding, og går derfor ned på 3 
ugentlige træninger af mellemdistancegruppen, mod de hidtidige 4. 
  

DM Senior: Flemming, Buster og Lars prøver at få sammensat et godt tidsskema, til gavn for de aktive 
og tilskuerne. 
  
DHL Stafetten Odense: Vi må melde udsolgt med knap 12.000 deltagere fordelt over 2 dage. Det giver 
bedre tid til at få detaljerne på plads op til begivenheden. 
  
Elitekoordinator: Sonni Thelmark har afleveret et bud på hvad hans rolle kan være. Bestyrelsen bakker 

op om konceptet. 
  
Ungdomsafdelingen: Troels har slået til lyd for at lade ungdomtræningen kun gælde de lidt ældre, 

f.eks. de 10-12 årige og opefter. Susanne og Flemming understregede at opbakningen fra forældrene til 
de alleryngste er værdifuld i det daglige, og at der stadig er plads til både store og små i 
ungdomstræningen. 

Vi laver ingen aldersbegrænsninger her og nu. En gang i fremtiden kan det måske blive nødvendigt at 
prioritere. 
  
Næste Møde: Mandag den 7. oktober kl. 18.45 
  
  
Ref: Lars 

 


